
Evaluering af udstilling på Økologi-kongres 2015 

Modtaget evalueringsskemaer retur fra knapt halvdelen af udstillerne. 

 Hovedparten er så tilfredse, at de regner med at være med næste gang. Nogle stykker vil overveje, 

men ingen vil ’med sikkerhed ikke være med’.  

 Langt hovedparten er meget tilfreds med Vingsted som udstillingssted. Et par stykker er blot 

’tilfredse’, mens ingen er utilfredse 

 Alle er tilfredse med udstillermængden 

 Bortset fra en enkelt, der mener at deltagerne viste stor interesse, er der enighed om at 

’deltagerne var interesserede’. 

 Ingen var utilfredse med prisniveauet. 

 Bortset fra en enkelt, der havde savnet informationer fra koordinatoren (?), følte alle de øvrige sig 

tilpas informeret. 

 Lidt over halvdelen mente, at udstillingen godt kunne have været åbent for publikum, mens et par 

stykker mente, at det næppe havde været meningsgivende for udenforstående. 

Konklusion: 

Der er ikke ønske om at gøre udstillingen større – og kun mindre interesse for at åbne den for publikum 

ude fra. Udstillerne er generelt tilfredse med prisniveau, udstillingssted, de besøgendes interesse og 

mængden af information modtaget før udstillingsstart. Med det nuværende niveau vil hovedparten 

også være med til næste kongres. 
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